
 

 

 
 

Verksamhetsberättelse för år 2019 
Det andra verksamhetsåret 

 

Styrelse: 
Ordförande  Lars-Erik Svensson 
Vice ordförande Katrin Björksten 
Kassör  Lilian Lagergren 
Sekreterare  Jasmin Nouri  
Ledamot                              Gisela Grünwedl  
Ledamot  Anna Thomasson 

   
Suppleanter  Kim Dahlgren  

   
Styrelsen har haft 6 protokollförda ordinarie styrelsemöten under året. Mötena har genomförts via 
Skype eller hemma hos Katrin Björksten alternativt Gisela Grünwedl/Lars-Erik Svensson för de som 
kunnat delta fysiskt. 
 

Övriga funktionärer: 
Revisorer  Annika Myhrberg 

 
Valberedning  Berit ”Bellan” Karlsson  

 
Redaktör medlemsblad Katrin Björksten 
Redigerare medlemsblad Lars-Erik Svensson 
Webmaster  Kim Dahlgren och Gisela Grünwedl 

 

Medlemmar: 
Den 31: a december 2019 hade föreningen 270 medlemmar. 
 

Årsmöte  
Bengalföreningens årsmöte avhölls den 30 mars på Bunsövägen 31 i Saltsjö-Boo. Deltagarna på 
årsmötet bjöds på fika.  
 

Hemsida 
Webbmästare har varit Kim Dahlgren och Gisela Grünwedl. Hemsidan uppdateras regelbundet. I 
snitt har vi 1 500 besökare per månad. Arbete pågår för att förnya hemsidan. 
 

Facebook och Instagram 
Vår Facebooksida har kontinuerligt uppdaterats av Maria Andersson och Instagram av Petra Wihlén. 



 

 

 

Medlemsblad  
Fyra nummer av ”Bengalbladet” har utkommit under året. Sista numret var ett dubbelnummer. Re-
daktör har varit Katrin Björksten. Redigerare har under året varit Lars-Erik Svensson. Medlemsbla-
det läggs upp som en PDF-fil som sedan konverteras till en Flip Book, till vilken en länk skickas ut till 
medlemmarna. 
 

Studiecirkel 
Föreningen har haft en studiecirkel i samarbete med Studiefrämjandet och i deras lokaler i Finntorp. 
Studiecirkeln genomfördes under våren och bestod av 5 träffar varav 2 träffar med katt-agility och 
övriga med uppfödardiskussioner och grupparbete. Det var god uppslutning till studiecirkeln. 
 

Fototävling 
En fototävling med påsk/vårbilder anordnades under våren. Supercat o Kattiraljer skänkte priser till 
vinnarna i denna tävling. 

 
Klubbmästerskap  
Den 23:e september genomförde Bengalföreningen sitt första klubbmästerskap. 35 katter var an-
mälda. Klubbmästerskapet hölls i Studiefrämjandets lokaler i Finntorp, Nacka.  Domare var Helene 
Lis och Linnea Höglund. Klubbmästerskapet hade 11 sponsorer som bidrog med material och vins-
ter. Även styrelsen bidrog till detta med att tillverka alla kokarder som delades ut. Under klubbmäs-
terskapet firades även att föreningen fyllde 1 år och att bengalen varit godkänd som egen ras i FIFE 
under 20 år. 

 
Temadag om kattens hälsa 
Den 30 november genomfördes ett välbesökt evenemang med kattens hälsa som tema, i Studie-
främjandets lokaler i Finntorp. Föreläsare under förmiddagen var veterinär Anna Selin, specialist 
inom just mag- och tarmsjukdomar hos katt och hund, som föreläste om detta ämnesområde angå-
ende katter, för deltagarna. 
 
Under eftermiddagen föreläste tre representanter från SLU i Uppsala om den forskning de bedriver 
om Flat Chest hos bengalkatter. I var sin egen föredragning berättade de om den forskning som 
pågår där, om hur genetiken fungerar vid arv, om de resultat man kommit fram till så här långt samt 
om de frågor och bekymmer som finns i dagsläget i forskningsarbetet. De tre representanterna var 
universitetslektor Bodil Ström Holst, universitetslektor Cecilia Ley samt forskare Sofia Mikko. 
 
Föreningen bjöd på förmiddags- och eftermiddagsfika till alla deltagare och föreläsare. 
 

Sweden International Horse Show - SIHS 
Föreningen fick möjlighet att göra reklam för sin verksamhet i Agrias monter utan kostnad, under 
detta omskrivna evenemang, den 29:e november - ett evenemang som drog över 20 000 besökare 
just denna dag. Katrin Björksten och Gisela Grünwedl representerade föreningen där och hade med 
sig varsin bengal. Många nyfikna ställde många frågor och fick se och bekanta sig med dessa benga-
ler. Många broschyrer om bengaler och föreningen delades ut.  
 

Avtal med Agria.  
Avtalet med försäkringsbolaget Agria har fortlöpt under året. 
 



 

 

 

Avtal med Mush 
Ett avtal med Mush har löpt under året. Avtalet innebär att alla nya medlemmar får ett presentkort 
på en påse Mush kattmat. I samband med att presentkortet skickades ut medföljde även en liten 
kattleksak. 
 

Medlemsutskick 
Det har skett ett medlemsutskick under året. Utskicket bestod i ett presentkort från Mush samt en 
kattleksak. 
 

Rollup 
Föreningen har gjort och skaffat sig en Roll-up under året. Agria har sponsrat den. 
 
Rabatter för medlemmar 
Vi har under året haft rabattavtal med Supercat, ScentStop och Langford Laboratory. 

 
Annonsering 
En annons för föreningen har funnits i årets alla nummer av Sveraks tidning ”Våra katter”.  
 

Ekonomi 
Medlemsavgiften har under året varit 100 kr.  
 
Styrelsen har vinnlagt sig om att hålla föreningens utgifter nere och spendera föreningens tillgångar 
så att de rimligen kommer så många medlemmar som möjligt tillgodo. Det betyder att inga gene-
rella styrelsearvoden har betalats ut, styrelsemöten har hållits via Skype för att spara tid och rese-
ersättningar, att medlemsbladet endast finns i elektroniskt format för att slippa tryckkostnader, 
samt att styrelsen bidragit med mycket eget helt obetalt arbete. Dessutom har föreningen en spon-
sor i Agria som har sponsrat enskilda delar i verksamheten med betydande summor – långt mer än 
vad styrelsen räknade med vid förra årsskiftet. Allt detta har betytt att styrelsen anser att förening-
ens ekonomi nu är god – eller t.o.m mycket god – trots låg medlemsavgift, redan efter bara drygt 
1,5 års verksamhet och trots en hel del utgifter för årets aktiviteter. Till detta har också det bety-
dande medlemstillströmningen bidragit – långt mer än vad styrelsen förväntade sig vid förra årsskif-
tet. 
 
Detta betyder att kommande styrelse efter årsmötet har betydligt bättre ekonomiska förutsätt-
ningar för att utveckla verksamheten, än tidigare - förutsatt att den kommande styrelsen fortsätter 
att nyttja föreningens tillgångar med målsättningen att få ut mesta möjliga verksamhet ur varje 
krona, till gagn för alla medlemmar. 
 
För mer detaljerad information, se den ekonomiska rapporten. 
 

Övrigt 
Styrelsen skrev ett antal artiklar om bengalen för Sveraks tidning ”Våra katter” nr 1/2019 som inne-
höll en rasspecial om just bengalen, vilket också gav lite reklam för föreningen. 
 
 
 
 



 

 

 
  
Datum: 2020-02-06 
 
 
 
 
……………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………. 
Lars-Erik Svensson, Ordförande  Katrin Björksten, Vice ordförande 
 
 
 
……………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………. 
Lilian Lagergren, Kassör      Jasmin Jaziri Nouri, sekreterare 
 
 
 
……………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………. 
Gisela Grünwedl, ledamot         Anna Tomasson, ledamot 
 
 
 
………………………………………………………………………..   
Kim Dahlgren 
 


